
höll föredrag över ämnet "Fördyrade lev
nadskostnader". Sedan ordföranden av
tackat föredragshållaren för det synner
ligen intressanta föredraget avslöts sam
manträdet. 

Föreningen Taxeringsnämndsordfö
rande och Kronoombud i Väster
bottens län 

avhöll sitt årsmöte å länsstyrelsen i Umeå 
den 19 mars 1960 under ordförandeskap 
av föreningens ordförande jägmästaren 
Sam Nireus. 

Enligt insänt protokollsutdrag före
kom vid årsmötet bland annat följande. 
Efter föredragning av styrelse- och revi
sionsberättelserna beviljades styrelsen an
svarsfrihet för 1959 års förvaltning. 

Till föreningens ordförande omvaldes 
jägmästaren Sam Nireus, Hörnefors. 
Till styrelseledamöter valdes poliskonsta
peln Fritjof Hansson, Ånäset, härads
skrivaren S. Häggbom, Skellefteå, tillika 
kassör, hemmansägaren Edvin Erne
stedt, Knaften, hemmansägaren I van 
Nilsson, Bäsksjö, taxeringsinspektören 
Bengts Stocke, Umeå, tillika sekreterare, 
samt hemmansägaren I var Jonsson, His
s j ö. Till suppleanter valdes hemmans
ägaren Gunnar Holmström, Granö, taxe
ringsrevisorn Allan Karlsson, Umeå, kas
sören Sven Karlsson, Klemensnäs, upp
bördskontrollanten Ture Pettersson, 
Umeå, överpostiljonen Ivar Lindström, 
Teg och hemmansägaren Gunnar Bränn
ström, Skellefteå. Revisorerna hemmans
ägare Joel Hedlund, Medle och hem
mansägaren Verner S. Lindfors, Rag
valdsträsk, omvaldes liksom även deras 
suppleanter hemmansägaren Emil Fors
berg, Yttervik, Skellefteå och hemmans
ägaren Lars Fahlman, Sjön, Hjoggböle. 

~s YTTRANDEN 

Till Herr Statsrådet och Chef.en för 
Kungl. Finansdepartementet. 

Sedan Taxeringsnämndsordförandenas 
Riksförbund beretts tillfälle avgiva ytt
rande över en inom finansdepartementets 
rättsavdelning upprätttad promemoria an
gående beskattningen av egnahemsfastig
het i vilken upplåtes bostad åt sommar
gäster, får förbundet anföra följande. 

Ur taxeringssynpunkt är i promemorian 
framlagt förslag ägnat att medföra för
enkling, varför förbundet för sin del kan 
tillstyrka detsamma. I det fall att del av 
hyresinkomst är att anse som ersättning 
för rätten att utnyttja möbler, sängutrust
ning, husgeråd m m förutsättes i prome
morian, att detta inte får påverka frågan 
om vilken metod för beräkning av fastig
hetsinkomsten som skall tillämpas. För
bundet anser att stadgandet härom bör 
inflyta i anvisningstexten i stället för att 
riksskattenämnden, varifrån promemorian 
utgår, lämnar sådan anvisning. Nämndens 
anvisningar synes emellertid vara av värde 
för bedömande av frågan huru mycket av 
hyresinkomsten, som skall anses belöpa 
på möbler o dyl. 

Till representanter vid Riksförbundets 
årsmöte utsågos herrar Hjalmar Lund
berg, Allan Karlsson och Axel Sandström 
med herrar I var Jonsson och Bengt Stoc
ke som ersättare. Vid årsmötet, vari även 
taxeringsintendenten Carl-Otto Eger
stedt deltog, diskuterades taxeringsspöts
mål. 
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